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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена выявлению специфики внешнеполитического взаимодействия Российской Федерации и Германии с 1991 г. Задачи, которые решались в ходе написания работы: 1.	Выделить и описать формирование и ключевые этапы отношений РФ и ФРГ; 2.	Охарактеризовать трансформацию в отношениях России и Германии после 2012 года, а также после украинского кризиса; 3.	Проанализировать официальные документы, договоры и соглашения между РФ и ФРГ; 4.	Обозначить ключевые аспекты взаимодействия стран в социально-экономической и культурной сферах; 5.	Спрогнозировать перспективы развития российско-немецких отношений. В работе были использованы методы анализа литературы и контент-анализ нормативных актов. Исторический метод исследования был применен для изучения основных этапов взаимодействия Российской Федерации и ФРГ.  В результате были проанализированы взаимоотношения стран с 1991 г. и спрогнозированы перспективы их дальнейшего развития.
        

        
          The given work is devoted to identifying the specifics of foreign policy interaction between the Russian Federation and Germany since 1991. The research set the following goals: 1. Identify and describe the formation and key stages of relations between Russia and Germany; 2. Describe the transformation in relations between Russia and Germany after 2012, as well as after the Ukrainian crisis; 3. Analyze official documents, agreements and agreements between the Russian Federation and Germany; 4. Identify the key aspects of interaction between countries in the socio-economic and cultural spheres; 5. Predict the prospects for the development of Russian-German relations. Methods of literature analysis and content analysis of normative acts were used in the work. The historical research method was applied to study the main stages of interaction between the Russian Federation and Germany. As a result, the relations between the countries since 1991 were analyzed and the prospects for their further development were predicted.
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